
 

 

REFERAT BESTYRELSESMØDE DEN 12. DECEMBER 2023 

DELTAGERE I MØDET 

Bestyrelse 

• Ulla Larsen (UL), Finn Lørup (FL), Thomas Gulløv Longhi (TGL), Jens R. Møller (JRM), Claus 

Bjerregaard (CB) 

 

Suppleanter 

• Dennis Rasmussen (DR)  

 

Personale 

• Kenneth Andersen (KA), Lone Storm Sørensen (LSS)  

 

Afbud 

• Ellen Østa (EØ), Ingrid Strandby (IS), Frederik R. Henriksen (FRH) 

 

Referent 

• Lone Storm Sørensen (LSS) 

DAGSORDEN  

1. Godkendelse af dagsorden og underskrift af referat fra sidste møde 

 

2. Gennemgang af budget 2024 v/TGL 

 

3. Gennemgang af nyt baneforløb v/CB  

 

4. Projekter v/FL  

 

5. Orientering fra formanden 

 

6. Orientering fra sekretariatet  

 

7. Orientering fra udvalg  

 

8. Evt.  

1. GODKENDELSE AF DAGSORDEN OG UNDESKRIFT AF REFERAT FRA SIDSTE MØDE 

Dagsordenen godkendt.  

 



Side 2 

Referat fra den 29. november underskrevet. 

2. GENNEMGANG AF BUDGET V. TGL 

• Månedsregnskabet for november 2023 

Vi ligger over på indtægter og pt. under på udgifter. Vores likviditet ser fornuftig ud. Stor 

ros til de ansatte for mådehold. 

 

• Budget 2024 

Gennemgang af budget for 2024 

 

Bestyrelsen har modtaget følgende ønsker fra Greenkeepergården:  

  

1. Såmaskine kr. 80.000, - 

Vi er begyndt at efterså greens mere for at der på sigt kan opnås bedre greens med 

flere sunde græssorter. Dertil har vi brug for en såmaskine, som kan se de meget små 

frø  

 

2. Transportvogn kr. 85.000, - 

Der er behov for en transportvogn til diverse små opgaver rundt om på banen. Der 

opstår tit ventetid, da der er mangel på transport 

 

3. Flishugger kr. 30.000, -  

For at kunne rydde hurtigere op efter træfældning. I dag lejes / lånes der maskiner 

rundt omkring 

 

For at undgå at belaste klubbens likviditet yderligere foretages der ingen større 

investeringer nu. Situationen vurderes igen ved halvårsregnskabet.  

 

Etablering af plansiloer skal færdiggøres først. Forventede udgifter til etablering af bundene 

kr. 75.000-100.000. KA bedes indhente tilbud fra håndværker.  

 

Under Lønninger banen er der for at kunne dækker weekendvagterne ind i den kommende 

sæson ønsket en greenkeeper på 20 timer.  

 

CB bad om at få lønbudgettet for banen gennemgået endnu en gang inden der bliver taget 

en endelig beslutning. FU gennemgår beregningerne med bogholderen inden næste 

bestyrelsesmøde.  

 

Kerneproduktet er vores bane og vi skal have det nødvendige antal ressourcer til at passe 

den, men vigtigt, at vi også får kigge ind i om vi kan udnytte ressourcerne bedre inden vi 

ansætter flere.  

 

Forventede indtægter fra boldautomat skal medtages i budgettet.  

3. GENNEMGANG AF NYT BANEFORLØB V. CB 

CB gennemgik projektet 

 

Et rigtig flot stykke arbejde, som gav et rigtig godt indblik i omkostningerne og de opgaver vi står 

overfor.  



Side 3 

 

Forslag om et 2-årigt forløb, hvis vi kan rejse fonde til fase 1 

 

Fase 1, vil kunne hjælpe os med at få en rigtig flot 9-huls bane, samtidig med, at den vil blive 

meget mere handicapvenlig og dermed kan vi fastholde flere medlemmer og samtidig have et rigtig 

godt tilbud til Rehab og andre handicapgrupper. 

 

Der søges 100.000, - via fonde til at sætte fase 1 i gang. CB sætter en fundraiser på opgaven.  

 

Fase 2 kan ventes med at blive igangsat til efter vandingsprojektet (momskompensationen). 

Vandingsprojektet vil reducere vores driftsomkostninger væsentligt og dermed frigøre kapital til 

banen.   

Ansøgning på vandingsprojektet er igangsat og afventer kommunen.  

 

Vigtigt, at vi forholder os til fremtiden, hvor vi kigger ind et generelt ønske om hurtigere golf og et 

12-hullers forløb. Projektgruppen kigger på hulforløbet og justerer evt. uhensigtsmæssigheder.    

4. PROJEKTER V. FL 

Listen er opdateret med økonomi.  

 

Alle projektønsker skal formaliseres og prioriteres. 

 

Der skal udarbejdes en projektbeskrivelse af vandingsprojektet. Der mangler et beskrivelse 

indeholdende økonomi og forventede besparelser på driften.  

 

FL kontakter Jan Find Pedersen vedr. projektbeskrivelse. 

 

Omlægning af baneforløb sættes på listen som værende i gang. 

5.  ORIENTERING FRA FORMANDEN V. UL 

• Vi har modtaget en mail fra medlem Palle Jakobsen vedr. beslutningen om at indføre 

restriktioner på Regionsgolf.  

 

Palle har bedt bestyrelsen vil genoverveje beslutningen om, at herrer kun må spille på ét 

hold. Det ødelægger regionsgolfen og det ødelægger det for dem, der gerne vil spille og 

man reducerer antallet af tilmeldte hold.  

 

Bestyrelsen fastholder beslutningen fra den 29. november 2023 – tekst fra referat indsat 

herunder:  

 

Erfaringen viser, at det er mange af de samme spillere, der spiller i både ABCD og Senior, 

Veteraner og Super Veteraner. Der er spillere, der aldrig kommer ud at spille.  

For at få så mange spillere som muligt til at deltage bør man sætte en begrænsning på 

deltagelsen.  

 

  



Side 4 

Følgende blev besluttet:  

 

o Herrespillere må kun deltage i én række – enten ABCD-rækken eller 

Senior/Veteraner/Super Veteraner 

o Damespillere må deltage i flere rækker, hvis der ikke er damespillere nok i de 

pågældende rækker 

 

• Elitearbejdet er i gang – vi bliver orienteret på næste bestyrelsesmøde  

 

• Svendborg Golf Klub er blevet udvalgt til, i samarbejde med Horsens Golfklub, at indgår i 

pilotprojektet om børne- og ungearbejdet i 2024. Poul Kiel Stenum bliver ansat som 

projektleder. DGU glæder sig til samarbejdet - og det gør vi også. 

 

• Der afholdes ekstraordinært bestyrelsesmøde den 16. januar fra kl. 15.00-16.00, hvor der 

kun kigges på budget.  

 

• Svendborg Kommune har sendt opfordring om at indstille kandidater til årets prisfest. 

Klubben indstiller Rehab-golf.  

 

• Torsdag den 7. december var alle frivillige inviteret til gløgg og æbleskiver i restauranten. 

Der var 50 der valgte at trodse snemasserne og mødte op.  

 

6. ORIENTERING FRA SEKRETARIATET V. LSS 

Vi mangler en aftale omkring snerydning. Vi kan ikke forsvare over for vores restauratør, at der 

ikke bliver ryddet sne, når hun har arrangementer.  

 

Det er iflg. KA ikke en opgave, der ligger hos greenkeeperne.  

LSS undersøger, hvad det koster at få lavet en snerydnings aftale.  

7. ORIENTERING FRA UDVALG 

Intet 

8. EVT.  

Undersøge ved Forsikringen, hvad de stiller af krav i forhold til opbevaring af buggyer / låsesystem. 

Der kan evt. laves en aftale med en medarbejder/frivillig om at låse dem ind om aftenen. 

Greenkeeperne sørger for at låse op om morgenen.  

KOMMENDE MØDER 

Bestyrelsesmøder 2024: 

• 16. januar kl. 15.30 vedr. budget 2024  

• Evt. møde medio januar m/revisor og bogholder omkring budget 2024 

• 22. januar kl. 15.30  

• 27. februar kl. 15.30  

 

Generalforsamling:  

• 19. marts 2024 kl. 19.00 Guldsalen i Borgerforeningen  


